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Geachte griffiers van de provincies Groningen en Drenthe,

Hierbij stuur ik u een brief, die ik als voorzitter van Plaatselijk Belang Nieuw-Weerdinge 
aan de landsbestuurders in Den Haag heb gestuurd m.b.t. de overlast van veilige landers, 
die nog steeds toeneemt en verergert, doordat men in Den Haag geen effectieve 
maatregelen neemt om deze groep aan te pakken. We zijn hier in Nieuw-Weerdinge al een 
geruime tijd mee bezig, echter lijkt het dat iedereen met de rug naar dit uitbreidende 
probleem staat en ons hier en zeker ook in Ter Apel met de shit laat zitten. We zijn er echt 
helemaal klaar mee. 

Bij voorbaat dank en mvrgr,

Wim Katoen
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Geachte bestuurders van Nederland,



Deze brief namens Nieuw-Weerdinge omdat wij hier zien dat er in de overlast van de veilige landers in ons dorp geen enkele verbetering lijkt te ontstaan door geen adequaat ingrijpen vanuit de Rijksoverheid. De symptoombestrijding wordt overgelaten aan de gemeenten Westerwolde en Emmen maar ook die hebben door beperkingen vanuit de wet- en regelgeving niet voldoende mandaat en instrumenten om de overlastgevers effectief aan te pakken. Inmiddels wordt het gehele gebied tussen Zwolle en Ter Apel ontregelt door de overlast gevende AZC-ers. Tussen Zwolle en Emmen in de treinen en tussen Emmen en Ter Apel in bussen en in de dorpen Weerdinge en Nieuw-Weerdinge en Ter Apel zelf.



Het is ons duidelijk dat een demissionair kabinet niet meer alles kan en dat een aantal partijen bezig zijn met de formatie. Allemaal begrijpelijk, maar de bv Nederland draait ondertussen wel door en de overlast van de kansarme, verslaafde en niet willende AZC-ers neemt alleen maar toe. Het begint er hier in de regio erg op te lijken dat het probleem vanuit Den Haag niet erg serieus wordt genomen en dat het ver genoeg weg is om er zelf last van te ondervinden.



Er zal nu toch echt vanuit het landsbestuur (kabinet en Tweede Kamer) een maatregel moeten worden genomen om hier een halt aan te lopen. Vele inwoners hier in het gebied voelen zich inmiddels gegijzeld door deze toenemende groep overlastgevers. Ze gaan de straat niet meer op omdat ze weten dat een confrontatie met deze mensen per definitie uitdraait op een conflict met onzekere uitkomst. Dit kan echt niet langer doorgaan. Ondernemers die constant beveiliging in hun winkels aanwezig moeten hebben om escalaties te voorkomen. Waar zijn we in dit land in hemelsnaam mee bezig. We zijn gastvrij genoeg om vluchtelingen op te willen vangen, maar mogen de shit die veroorzaakt wordt door de groep veilige landers zelf oplossen omdat onze overheid geen passende maatregelen neemt tegen uitschot, die zich niet willen conformeren aan onze wet en regelgeving, maar hier wel dusdanig goed van op de hoogte zijn dat ze werkelijk overal mee wegkomen.



Ik wil u dan ook namens de inwoners van Nieuw-Weerdinge dan ook met me

t de meest groot mogelijke klem verzoeken nu toch echt op zeer korte termijn te komen met regelgeving waarbij de genoemde groep uit het straatbeeld verdwijnt en onze inwoners hier niet langer molesteert. Met u bedoel ik dan het demissionaire kabinet, de leden van de huidige Tweede Kamer, maar ook zeker de nu formerende partijen. Wij hebben hier helemaal niets een mogelijke parlementaire enquête in de toekomst over hoe het zo mis heeft kunnen gaan. Inmiddels moet toch iedereen op de hoogte zijn van de misstanden die de genoemde groep veroorzaakt en dat de normale inwoner en ook asielzoeker hier het onderspit gaan delven, door gebrek aan effectief beleid en regelgeving vanuit Den Haag. Vaak wordt geschermd met Europese wetgeving m.b.t. vluchtelingen, maar ook daar weiger ik van te geloven dat het Europees parlement de zware overlast van een bepaalde groep omarmt en zou verbieden hier paal en perk aan te stellen.



Ik zie uw reactie dan ook met grote belangstelling tegemoet en wil ervan uitgaan dat u uw taak als bestuurders van Nederland serieus oppakt en de overlast van de veilige landers nu eens met wortel en tak aanpakt en uitroeit. Wij zijn er hier inmiddels helemaal klaar mee. En ik wil nogmaals stellen dat er waarschijnlijk honderd redenen zijn dat iets niet kan, maar zoek nou eens die ene waardoor het wel kan en blijf er niet met de rug naartoe staan.



Hoogachtend en met vriendelijke groet,



Wim Katoen, voorzitter Plaatselijk Belang Nieuw-Weerdinge.
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